



Lilian Lin

Lilian Lin is a second year PhD student in Health Services Research at the Institute of Health Policy, Management and Evaluation at the University of Toronto. Her thesis will explore stakeholder values regarding organizational initiatives to involve patients and family members in healthcare service design and improvement. After obtaining a bachelor's degree (Urban Planning) from University of Waterloo, Lilian completed a Master of Public Health (Sociomedical Sciences) at Columbia University Mailman School of Public Health. Currently, she is also a research analyst at the Provincial Council for Maternal and Child Health, where she conducts research on

implementation and spread of complex health services interventions. She is broadly interested in health policy and the social and ethical dimensions of healthcare.

Lilian Lin est doctorante en deuxième année de recherche sur les services de santé à l'Institut des politiques, de la gestion et de l'évaluation de la santé de l'Université de Toronto. Sa thèse étudiera les valeurs des parties prenantes concernant les initiatives organisationnelles visant à stimuler la participation des patients et de leurs proches à la conception et à l'amélioration des services de santé. Après avoir obtenu un baccalauréat en urbanisme de l'Université de Waterloo, Lilian a obtenu une maîtrise en santé publique (sciences socio-médicales) à la Mailman School of Public Health de l'Université Columbia. Actuellement, elle est également analyste de recherche au Conseil provincial pour la santé des mères et des enfants où elle mène des recherches sur la mise en œuvre et la diffusion d'interventions complexes en matière de services de santé. Elle s'intéresse de manière générale aux politiques de santé et aux dimensions sociales et éthiques des soins de santé.